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Overschrijding en risico’s Masterplan Sport 
In de gemeenteraad van oktober stond op de mededelingenlijst een voortgangsrapportage over de 
uitvoering van het Masterplan Sport, onderdeel buitensport. Samen met PvdA hebben we om 
bespreking van deze rapportage gevraagd. Met vertraging stond het nu pas op de agenda van de 
commissie. Ondanks het feit dat we met z’n allen trots zijn op onze buitensportaccommodaties in 
Alphen aan den Rijn hebben wij gevraagd waarom het college niet naar de raad is gekomen met de 
overschrijding van € 1.676.491. Wij hebben het gevoel dat bij het vinden van de dekking van dit tekort 
gesprokkeld is uit allerlei potjes. En dat in sobere tijden. Had deze overschrijding niet kunnen worden 
voorkomen? En wat gaan we er aan doen om dit soort overschrijdingen in de toekomst te voorkomen? 

In 2007 heeft de Raad het Masterplan Sport vastgesteld. Een onderdeel van het Masterplan is het 
oplossen van de kwaliteits- en capaciteitsproblemen van de basisbuitensporten. Afgelopen jaren zijn 
de was- en kleedkamers vervangen en uitgebreid, kunstgrasvelden aangelegd, het aantal velden voor 
diverse verenigingen uitgebreid, verenigingen binnen de bestaande sportparken De Bijlen en 
Zegersloot verplaatst en zijn twee verenigingen naar het nieuw aangelegde natuur- en sportpark in 
Kerk en Zanen gegaan. Alleen bij de korfbalvereniging Tempo en bij de American Footballclub Alphen 
Eagles moet nog gestart worden met de aanpassingen. De in 2007 geraamde kosten zijn niet 
toereikend gebleken, vooral door onvoorziene omstandigheden en door de lange looptijd van de 
uitvoering. Wethouder Du Chatinier geeft toe dat het niet goed is gegaan. Dat is ook gemeld in het 
college en in de auditcommissie van 13 juni 2012. Er is tijd verloren gegaan als gevolg van 
faillissementen van diverse ondernemers. De grootste overschrijdingspost betreft de was- en 
kleedkamers. Het is duidelijk dat dit proces niet goed bewaakt is (Sportspectrum was penvoerder) en 
er onvoldoende gestuurd is. Er wordt volgens hem niet gesprokkeld uit allerlei andere potjes, de 
ontstane problemen zijn binnen projectgerelateerde posten opgevangen. Uit de voortgangsrapportage 
blijkt dat mogelijk nog meer risico’s zijn te verwachten bij de uitvoering van het Masterplan. De 
wethouder komt met een schriftelijke reactie om hier duidelijkheid over te geven. U begrijpt dat wij een 
vinger aan de pols zullen houden of de risico’s aanvaardbaar zijn. 

CDA 
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Meer informatie bij: Marjon Verkleij, mverkleij@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Met de fiets over het Aarkanaal naar Aarlanderveen  

Al enige tijd wordt er gesproken over een fiets- en wandelbrug over het Aarkanaal / de N207 in het 
verlengde van de Burgemeester Bruin Slot singel. De totale kosten bedragen meer dan 5 miljoen 
euro. Deze brug zorgt niet alleen voor een meer directe verbinding met Aarlanderveen en omgeving. 
Daarnaast geeft deze veel meer veiligheid immers de drukke N 207 behoeft niet meer te worden 
gekruist. En dat is voor veel mensen en scholieren heel goed nieuws. De gemeenschap van 
Aarlanderveen pleit er dan ook al jaren voor. Tot op heden stokte dit proces omdat van Alphen door 
de provincie een te hoge bijdrage werd gevraagd namelijk ca. 1 miljoen euro (exclusief onderhoud). 
Het is onze wethouder Kees van Velzen gelukt om dit bedrag te verlagen tot ca. 300.000 euro. Een 
mooie prestatie. Door een kleine vis uit te werpen, halen we nu een grote binnen. Deze draagt bij aan 
Alphen aan den Rijn als fietsstad. De raad heeft nu met dit voorstel ingestemd. Dit gebeurde vrijwel 
unaniem, alleen D66 stemde tegen. In verkiezingstijd zou je zeggen: "D66 kiest voor de stad terwijl 
het CDA kiest voor het platteland en de stad, en deze met elkaar verbindt". 

 
Meer informatie bij: Joost van Beek, jvanbeek@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Over distels en zwerfvuil (Algemene Plaatselijke verordening 2013)  
De Apv heeft tot doel om de gemeente netjes en leefbaar te houden. In de Apv worden zaken 
geregeld op het gebied van openbare orde, horeca, evenementen, seksinrichtingen, bescherming van 
het milieu en andere onderwerpen betreffende de huishouding van de gemeente. De huidige Apv 
stamt uit 2010. Door ontwikkelingen op het gebied van wet- en regelgeving en  lastenverlichting voor 
burgers en bedrijven is de noodzaak ontstaan om de Apv te actualiseren. Er is ook een nieuwe Apv 
voor de fusiegemeente is in voorbereiding. De CDA inbreng betrof net als vele andere partijen het in 
twijfel brengen van de noodzaak van artikel 2:6 (flyerverbod). Ook hebben we gewezen op het feit dat 
de provinciale distelverordening is ingetrokken en hier niets voor in de plaats is gekomen. Agrariërs en 
boomkwekers ondervinden hinder van distels, met name in de bloeiperiode als de distels gaan zaaien. 
Om explosie van nieuwe distels te voorkomen zijn zij genoodzaakt om met 
gewasbeschermingsmiddelen de distels te bestrijden. Dit hoeft niet en willen we ook niet: in een 
distelverordening wordt vastgelegd dat eigenaren van bermen en braakliggend terrein de distels 
moeten maaien voordat ze gaan bloeien. Het CDA zou graag onderzocht willen hebben of hiervoor 
een gemeentelijke regeling kan worden vastgesteld. In het kader van de harmonisatie met Boskoop 
en Rijnwoude heeft burgemeester Eenhoorn toegezegd hier serieus naar te kijken. 
Tijdens de raadsvergadering zijn amendementen ingebracht. Een amendement over het flyerverbod 
van D’66 en A1 . Het amendement van D66 betrof geheel verwijderen van dit artikel maar de 
burgemeester vond dit niet verstandig omdat het soms nodig is om hierover een artikel te hebben. 
Omdat het amendement van A1 niet zo verstrekkend was hebben we die ondersteund. De 
achtergrond van de bepaling is de voorkoming van overlast, bijvoorbeeld in de vorm van zwerfvuil. 
Tegen het flyeren op zich bestaan geen bezwaren, maar de praktijk leert dat de meeste bedrijven 
tekortschieten in het opruimen van de weggegooide flyers. Met deze bepaling kan hiertegen worden 
opgetreden indien nodig. In het amendement zijn beperkingen opgenomen op het flyerverbod, zodat 
vrijheid van meningsuitingen wel mogelijk blijft ( huis- aan-huisverspreidingen, bij vergunningverlening, 
gedrukte stukken betreffende levensbeschouwelijk, cultureel, educatief of politieke doelen, 
daklozenkrant). 
De toepassing van het principe Lex Silencio Positivo (LSP) is uitgangspunt van het model Apv van de 
Vereniging van Nederlandse Gemeenten (VNG). Hierbij geldt dat als je niet binnen de bepaalde 
termijnen antwoord krijgt, de vergunning stilzwijgend wordt verlengd. Nu is vanuit het College een 
grote lijst toegevoegd met uitzonderingsgevallen in de nieuwe Apv, waardoor het stilzwijgende 
verlengen niet geldt. Op dit artikel is een amendement van D66 ingediend. Hierin stellen zij dat een 
goede dienstverlening het uitgangspunt is en juist het LSP een stok achter de deur is, om op tijd 
vergunningen af te geven. Zij hebben daarom de hele lijst artikelen geamendeerd om niet uit te 
zonderen. Op aanraden van de burgemeester zijn de artikelen 2.25 evenementen, 2.28a terrassen en 
3.4 seksinrichtingen uit het amendement gehaald. Dit hebben wij ondersteund.  
 
Meer informatie bij: Marjon Verkleij, mverkleij@alphenaandenrijn.nl 
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Sobere inrichting nieuwe raadszaal 
Woensdag 30 januari kwam de klankbordgroep ABR (herindeling) bijeen. De belangrijkste 
onderwerpen waren: 
- Het vaststellen van functieboek 3 Griffie: hierin wordt vastgelegd dat zowel de griffiers van 

Rijnwoude en Boskoop als onze loco-griffiers /raadsadviseurs Anneke le Duc en Aat van 
Putten in de nieuwe griffiers organisatie de normfunctie van adviseur II krijgen en in schaal 12 
vallen. Hierover was in de vorige klankbordbijeenkomst commotie ontstaan, omdat er een 
functie van loco-griffier zou worden opgenomen, waarop alleen de griffiers van Rijnwoude en 
Boskoop op mochten solliciteren. Dit vonden we onrecht doen aan onze loco-griffiers. Deze 
invulling is voor ons het best haalbare resultaat. Opmerking was dat er wel een groot verschil 
is met de inschaling van de nieuwe griffier. Maar dit is gevolg van het feit dat de invulling van 
functies gaat volgens het HR21 functieboek en niet door de werkgeverscommissie is bepaald.
  

- De beleidsnota Wijk- en Kernenbeleid ‘Maatwerk en dichtbij’ werd behandeld door onze CDA 
wethouder Kees van Velzen. Deze beleidsnotitie gaat in op het hoe, wat er in komt wordt 
vastgelegd in de uitwerkingsnotitie die later volgt. Als nieuwe gemeente vinden we het 
belangrijk om het karakter van ieder wijk en kern, met zijn identiteit en tradities te behouden. 
De leefbaarheid moet behouden worden en zelfs versterkt. Er wordt uitgegaan van eigen 
verantwoordelijkheid, eigen kracht en passend in het nieuw sociaal beleid. De nieuwe 
gemeente wordt daarom opgedeeld in 5 delen en ieder gebied krijgt een eigen 
gebiedsregisseur, die komende zomer al gaan meelopen en gaan luisteren wat er in de wijk 
zelf leeft. Dus niet meer vanuit het gemeentehuis bepalen wat de burgers nodig hebben, maar 
initiatief bij de burgers leggen, ondersteund door de gebiedsadviseurs. Als CDA hebben wij 
deze beleidsnotitie van harte ondersteund, het is een uitwerking van onze motie op wijk- en 
kerngericht werken speerpunt van onze gemeente te maken.  

- Er was een toelichting op de sociale agenda, mevrouw Krijnberg heeft uitgelegd wat er vanuit 
de drie decentralisaties zoal op ons afkomt en hoever we zijn met het inbedden in de nieuwe 
organisatie. 

- Over de huisvesting van de raad en griffie lag een voorstel om een minimale aanpassing uit te 
werken: 4 extra raadzetels en optimalisering van de audiovisuele midden en een optimale 
aanpassing met dubbele ring, interruptiemicrofoons, spreekgestoelte en looppaden. Met name 
de voorzitter van de raad heeft veel moeite met de huidige opstellen omdat de raadsleden 
veraf zitten en de zijkanten als blinde vlekken worden ervaren. Toch hebben wij als CDA 
gekozen voor een sobere uitvoering, passend bij het economisch klimaat. Echter er wordt wel 
een berekening gemaakt van beide voorstellen. 

 
Meer informatie bij: Marjon Verkleij, mverkleij@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Heroverweging besluit Westerhove en Wielewaal 
Al geruime tijd wordt er binnen de politiek gesproken over het wel of niet in stand houden van 
Westerhove en Wielewaal als kleinschalige accommodaties. Donderdagavond is er een einde 
gekomen aan deze discussie en is besloten deze 2 centra alsnog deze status te verlenen. 
Voorafgaande aan dit raadsbesluit is in de commissievergadering uitvoerig gesproken over de 
verschillende varianten die door het college op tafel waren gelegd, variërende van sluiting tot 
instandhouding met een forse financiële bijdrage van de gemeente. Al snel bleek dat een aantal 
fracties aan de duurste variant de voorkeur gaven, terwijl andere fracties vast wilden houden aan 
sluiting. Kortom het kon alle kanten op. Omdat de CDA fractie altijd voorstander is geweest van het in 
standhouden van Westerhove en Wielewaal, heb ik samen met raadslid Lyda de Jong van de VVD 
een amendement opgesteld inhoudende het besluit tot instandhouding van Westerhove en  Wielewaal 
gepaard gaande met zelfwerkzaamheid van vrijwilligers en gebruikers. Wel was het duidelijk dat als 
deze variant het niet zou halen de VVD zich bij het kamp van voorstanders van sluiting zouden 
voegen. Gelukkig is het zover niet gekomen: een ruime meerderheid van de raad heeft zich achter het 
CDA/ VVD amendement geschaard. 
 
Meer informatie bij: Peter Dobbe, pdobbe@alphenaandenrijn.nl 
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Klankbordgroep Lage Zijde 
Op 21 januari is de klankbordgroep bijeen geweest en zijn we bijgepraat over het uitwerkingsplan en 
beeldkwaliteit plan. Er is ons enige terughoudendheid over de ontwikkelingen geboden, dus veel kan 
ik u niet meedelen. Er zijn 3 overeenkomsten met VORM in voorbereiding. Zoals het er nu uitziet komt 
de uitwerking hiervan eind maart na de Raad, als de uitslag van de Prenotificatie bekend is zoals 
ingediend bij Steunpunt Staatsteun en als de plannen onder geoorloofde staatsteun vallen. Onze 
stadsarchitect Jos van Eldonk heeft een verdere invulling van het plangebied gemaakt, waarbij hij 
toelichting gaf op ruimte versus leegte, het intiemer maken van het Thorbeckeplein en de 
vermenigvuldiging van functies. Zoals in het haalbaarheidsonderzoek naar voren kwam, betekent dit 
aanpassen van het bestemmingsplan. Het inrichtingsplan wordt verder ingevuld en VORM is nu 
tekeningen aan het concretiseren  van de gebouwen om met geïnteresseerde winkelketens/winkeliers 
in gesprek te kunnen gaan. Zo gauw de goedkeuring komt vanuit Europa kunnen dan definitieve 
afspraken gemaakt worden. Zoals het er nu voor ligt, lopen we 2 weken achter bij de planning en kan 
er in september begonnen worden met het slopen van het Thorbeckegebouw. De ontwikkelingen 
rondom het Cultuurgebouw waren op deze bijeenkomst nog niet bekend. Op 14 februari a.s. zal 
hierover een commissiebehandeling komen over de eventuele aanpassing van het Cultuurgebouw 
(bibliotheek+).  
 
Meer informatie bij: Marjon Verkleij, mverkleij@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Op bezoek in de gevangenis  
Op zaterdag 19 januari 2013 is een delegatie van de drie gemeenteraden ontvangen op de PI 
(Penitentiaire Inrichting) om kennis te maken met de moderne werkwijze van het gevangeniswezen. 
Vanuit het CDA waren aanwezig: Ruud Fraanje uit Rijnwoude, Ton Snabel uit Boskoop en Joost van 
Beek en Marjon Verkleij uit Alphen a/d Rijn. Wij kregen te horen hoe de PI in zijn werk gaat en wat er 
de afgelopen jaren allemaal is gewijzigd. In deze PI woonden voorheen langgestrafte gedetineerden. 
Tegenwoordig is in deze PI het huis van bewaring gevestigd ( in het huis van bewaring verblijven 
mensen voordat zij door de rechter veroordeeld zijn) en zijn er drie woondelen waar gevangenen 
verblijven tijdens de laatste vier maanden van hun straf en een afdeling Extra Zorgvoorziening, totale 
capaciteit voor 362 mannelijke gedetineerden. Het gevangeniswezen moderniseert, centraal hierin 
staat een efficiënte en persoonsgerichte aanpak. De overheid wil voor iedere gedetineerde de juiste 
mate van beveiliging, zorg en een passend dagprogramma. Daarmee vergroot de kans dat elke 
gedetineerde een geslaagde terugkeer heeft in de maatschappij en tegelijkertijd dat terugval in 
crimineel gedrag kan worden voorkomen of verminderd. We werden rondgeleid door het gebouw en 
concludeerden dat daar zitten echt een straf is want de verblijfruimtes zijn klein en onpersoonlijk, maar 
de gedetineerde heeft wel kans om te studeren en te werken aan zijn terugkeer aan de maatschappij. 
Dienst Justitiële Inrichtingen is eigenaar van het gebouw en opdrachtgever. Verder zijn ketenpartners 
betrokken bij de re-integratie van gedetineerden, bijvoorbeeld de coördinator nazorg (ex-) 
gedetineerden die werkzaam is bij de Gemeente Alphen aan den Rijn. Voor de gemeente Alphen a/d 
Rijn betekent deze PI een werkplek van 200 werknemers, en een aanpassing in ons 
veiligheidsprogramma. Want regelmatig moet de brandweer uitrukken vanwege een brandmelding en 
moeten we voorbereid zijn op eventuele ontsnapping. Echter dit is in het bestaan van de PI nog niet 
voorgekomen. 

Meer informatie bij: Marjon Verkleij, mverkleij@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Vergadercyclus februari 2013 
 Donderdag 7 februari is er informatiemarkt en raadscommissie 

Op de agenda van de informatiemarkt staat: 
o Beleidskader Programma Rijnstreek werkt 

Op de agenda van de raadscommissie staat: 
o Wetswijziging Wwb 
o SOPORA 
o Zienswijze tegen de ontwerpverklaring van geen bedenkingen van blok 1.1. Pr. 

Bernhardlaan 2 
o Visiedocument Bospark 

 Dinsdag 12 februari vergadert de CDA fractie om 20.00 uur 
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 Donderdag 14 februari is er informatiemarkt en raadscommissie  
Op de agenda van de informatiemarkt staat: 

o Cultuurgebouw en Streekmuziekschool 
o Duurzaamheidsagenda 

Op de agenda van de raadscommissie staat: 
o Beleidskamer Programma Rijnstreek werkt 
o Bestemmingsplanherziening Windturbines Alphen aan den Rijn 

 Dinsdag 26 februari vergadert de CDA fractie om 20.00 uur 

 Donderdag 28 februari is er raadsvergadering 
 
 
Indien u deze fractieflits niet meer wilt ontvangen, stuurt u dan een mail naar 
fractieondersteuning.cda@kpnmail.nl 
Uw e-mailadres wordt dan direct verwijderd. Natuurlijk kunt u ook altijd nieuwe abonnees aandragen.!  
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